
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 238

I svar på SUU alm. del – spm. 1398, 2017-18, blev ministeren spurgt til antal nedlagte

sengepladser per år fra 2007 og en sammenligning med anbefalingen fra Erik Juhl-udval-

get. Ministeren bedes opdatere svaret med angivelse af antallet sengepladser, angivet

som enten normerede eller disponible sengepladser, afhængig af, hvilket tal Erik Juhl-ud-

valget tog udgangspunkt i.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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